
 

 

Αθήνα, 17 Σεπτεμβρίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων  

 

Θέμα: «Οι καλλιέργειες της Αργολίδας απειλούνται από τις ακρίδες. Η Πολιτεία 

οφείλει να λάβει άμεσα μέτρα στήριξης των αγροτών» 

 

Την ώρα που οι αγρότες της Αργολίδας βρίσκονται για ακόμη μια περίοδο αντιμέτωποι με το 

κύμα ακρίδων, που κυριολεκτικά καταστρέφει τις καλλιέργειές τους και τους στερεί 

σημαντικούς πόρους ώστε να επιβιώσουν, το Υπουργείο δεν φαίνεται να είναι διατεθειμένο 

να λάβει σοβαρά μέτρα για την προστασία των καλλιεργητών αλλά και για την οικονομική 

τους στήριξη.  

Περαιτέρω, όπως παρατηρείται συστηματικά, η ηγεσία του Υπουργείου απαντά ως 

αναρμόδια για τους ψεκασμούς, πετάει το μπαλάκι σε Περιφέρεια και Δήμους, ενώ οι 

Υπηρεσίες του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης αρκούνται σε συμβουλές και ανακοινώσεις 

όπου εφιστούν μονάχα την προσοχή των αγροτών στο φαινόμενο. 

Η κρίση της ακρίβειας, το αυξημένο κόστος καλλιέργειας και ενέργειας, η αύξηση των τιμών 

των φυτοφαρμάκων αλλά και οι προηγούμενες καταστροφικές καλλιεργητικές χρονιές έχουν 

φέρει σε δεινή θέση τους αγρότες, με αποτέλεσμα να είναι παράλογο να τους ζητείται να 

καλύψουν τα έξοδα της αντιμετώπισης του φαινομένου της επέλασης των ακρίδων στην 

Αργολίδα, ενώ τους αρνούνται παράλληλα την όποια οικονομική και υλικοτεχνική στήριξή 

τους. 

Επειδή το φαινόμενο αυτό που εκτυλίσσεται στην Αργολίδα είναι ανησυχητικό για το μέλλον 

των αγροτών και των καλλιεργειών,  

Επειδή η Πολιτεία οφείλει άμεσα να λάβει τα απαραίτητα μέτρα όχι μόνο για την 

αντιμετώπιση του κύματος των ακρίδων που καταστρέφουν τις καλλιέργειες στον Νομό αλλά 

και για την άμεση αποζημίωση των αγροτών,        
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Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1. Προτίθεται το Υπουργείο να ανακοινώσει έκτακτα μέτρα οικονομικής στήριξης 

των αγροτών της Αργολίδας εξαιτίας των παρατεταμένων ζημιών που έχουν 

υποστεί οι καλλιέργειές τους από τις ακρίδες; 

2. Θα προχωρήσει το Υπουργείο σε άμεση αλλαγή του Κανονισμού του ΕΛΓΑ ώστε 

να αποζημιώνονται με άμεσες διαδικασίες οι ζημιές από τις ακρίδες; 

3. Τι προτίθεται να κάνει το Υπουργείο ώστε να αντιμετωπισθεί άμεσα το κύμα των 

ακρίδων που καταστρέφει τις αγροτικές καλλιέργειες της Αργολίδας; 

4. Με το βλέμμα στην νέα καλλιεργητική περίοδο, ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα 

κήρυξης της Αργολίδας σε ακριδόπληκτη, έτσι ώστε να προχωρήσουν οι 

διαδικασίες για την αντιμετώπιση του φαινομένου; 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

  

Γαβρήλος Γιώργος 

 




